

[Header of Production Company]

[*ENGLISH VERSION*]

For the attention of the members of the Jury of the CASA CINE film and music writing residency,

I, (*name of producer*), hereby declare that (*name of composer*) is currently working on the score for the feature-length film (*name of film*) by (*name of director/s*), produced by our production company (*name of production company*) and that their participation in the CASA CINE creative residency would be particularly important in the composition of the film's original score. The film was shot / is scheduled to be shot from... to (*shooting dates*) in (*shooting location/s*).

Furthermore, in the event of the composer's selection, we pledge to include the following mention and logo of CASA CINE in the film's credits, acknowledging its valuable support in the composition of the film score:

« The film's original score, composed by (*name of composer*), was developed with the support from the CASA CINE residency organized by SERENA Productions and La Napoule Art Foundation. »

(*date*)

(*signature of producer*)

(*production company logo*)

[En-tête de la société de production]

[VERSION FRANÇAISE]

À l'attention des membres du Jury de la Résidence d'écriture filmique et musicale CASA CINE,

Mesdames, Messieurs les membres du Jury,

Je soussigné(e), (*prénom et nom du/de la producteur·trice*), déclare par la présente que (*prénom et nom du/de la compositeur·trice*) travaille actuellement sur le long-métrage (*titre du film*) de (*prénom et nom du/des réalisateur(s)·trice(s)*), produit par notre société de production (*nom de la société de production*) et que sa participation à la résidence de création CASA CINE serait particulièrement importante pour la création de la musique originale du film. Le film a été tourné / devrait être tourné (*du... au / dates de tournage*) à (*lieu(x) de tournage*).

Par ailleurs, si ce compositeur·trice est sélectionné(e), nous nous engageons à inclure dans le générique la mention suivante ainsi que le logo de CASA CINE pour son appui pour la composition de la musique du film:

« La bande originale du film composée par (*prénom et nom du/de la compositeur·trice*) a bénéficié du soutien de la résidence CASA CINE organisée par SERENA Productions et La Napoule Art Foundation. »

Le (*Date*),

À (*Lieu*)

(*signature du/de la producteur/trice*)
(*logo de la société de production*)